

主日学家庭反馈单

歌罗西书

第1课

唯有耶稣

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。



所学内容：

保罗相信耶稣基督，他是一位宣教士，走遍许多地方，邀请人们相信耶稣。他把福音传给一群叫“歌罗西人”的人。今天我们学到，他们对神的顺服和对人的爱带来了美好的影响。当我们相信耶稣，我们就有责任顺服神，把祂的爱分享给他人，并传讲耶稣为我们的罪死在十字架上的救恩。因为耶稣复活了，也就是祂从死里复活了，所以每一个人都可以得救！但还有一些人不认识耶稣，所以我们要把“唯有耶稣能拯救”告诉所有人。（本课使用的经文：歌罗西书 1:3-14）



牢记神的话语：

祂拯救了我们脱离黑暗的权势。-歌罗西书 1:13a

请把这节经文读给孩子听，并在圣经中指给他们看。解释说，这节经文是指耶稣为我们开了一条得救的路，把我们从罪恶的黑暗权势中拯救出来。然后可以和孩子面对面站着，一边慢慢地朗读经文，一边把一个豆袋互相传。这个活动可以重复至少三遍，之后邀请孩子和你一起背诵这节经文。



亲子建议活动：

和孩子坐下来一起看看你们社区的地图或照片。谈一谈你们每周会去的一些地方（比如教会、学校、公园、图书馆等），这些地方都是可以传讲耶稣基督福音的好机会。可以先在家里练习对家人说：“神爱你，耶稣为你而死！”然后一起挑战自己，把这句话也分享给朋友和这周遇见的其他人。



每日祷告：

亲爱的神，感谢祢赐下耶稣！请帮助我们顺服祢、爱他人，好让我们的信心成长。感谢耶稣的榜样，也感谢祢的爱。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Paul believed in Jesus Christ, and he was a missionary who travelled to many different places to invite others to believe in Jesus. Paul shared his message with a group of people called the Colossians, and today we learned how their obedience to God and love for others made a difference. When we believe in Jesus, it becomes our responsibility to obey God, share His love with others, and spread the message of Jesus' death on the cross which paid for our sins. Because Jesus was resurrected, or came back to life, everyone can be saved! But some people do not know about Him, so we should tell everyone we know that only Jesus can save. (Scriptures used: Colossians 1:3-14)



Words to Remember:

(Bible versions used are selected to help young children learn and understand the meaning of scripture.)

"For He has rescued us from the dominion of darkness." Colossians 1:13a NIV

Read the verse to your child and show him or her the verse in the Bible. Explain that the verse is talking about Jesus making a way for us to be saved and rescuing us from our sins ("the dominion of darkness"). Then stand across from one another and pass a bean bag back and forth as you recite each word (start slowly). Continue this activity at least three times and then invite your child to say the verse with you.



Suggested Parent/Child Activity:

Sit down with your child and look at maps or pictures of your community. Talk about the many places you go on a weekly basis (church, school, park, library, etc.) where you can share the message of Jesus Christ. Practice saying, "God loves you, and Jesus died for you!" to family members. Then challenge yourself and your child to share the same message with friends and other people you encounter this week.



Daily Prayer:

Thank You, God, for giving us Jesus! Help us obey You and love others so we can grow in our faith. Thank You for Jesus' example and for Your love. Amen.